
Published: 25-Sep-25 2025-90
Revised: Page 1 of 2

Notification Type:
Certification Type:

Notification

Company Identification

Product Identification

Hazard Involved

What To Do
Use should be immediately discontinued and return to the point of purchase. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their suppliers. / L'utilisation doit être 
immédiatement interrompue et revenir au point d'achat. Les distributeurs et les détaillants doivent cesser les ventes et retourner les inventaires à leurs fournisseurs. 

Safety Concern with Intertek Certified Product / Souci de sécurité avec le produit certifié 
Intertek
SolarEdge Technologies Ltd, Backup Interface - Model BI-E / SolarEdge Technologies Ltd, 
Interface de sauvegarde - Modèle BI-E

Public Notice ID:

Safety / Sécurité 
ETL Listed - US and Canada

SolarEdge Technologies Ltd | Backup Interface | Model BI-E - Product is marked "Suitable for use as service equipment".  This product does not meet many requirements of the standard that 
are related to service entrance, and should not be used in such a manner. 

SolarEdge Technologies Ltd | Interface de sauvegarde | Modèle BI-E - Le produit est marqué "Convient à une utilisation en tant qu'équipement de service". Ce produit ne respecte pas de 
nombreux critères de la norme liés à l'entrée de service et ne doit pas être utilisé de cette manière.

545 E Algonquin Road, Suite H
Arlington Heights, IL 60005 USA

Telephone: 847-439-5667
intertek.com

If products are used as service equipment there is a risk of electrical shock.  Installations of this product as service equipment does not comply with local and national code.

Si les produits sont utilisés comme équipements de service, il existe un risque de choc électrique. L'installation de ce produit en tant qu'équipement de service n'est pas conforme aux codes 
locaux et nationaux.l. 

Intertek notifies consumers, retailers and distributors of a potential safety concern involving the Intertek Certified products identified below.  / Intertek informe les consommateurs, les 
détaillants et les distributeurs d'une préoccupation potentielle en matière de sécurité impliquant les produits certifiés Intertek identifiés ci-dessous.

SolarEdge Technologies Ltd.
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